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内容概要

《格林童话》是名扬世界的童话巨著，由德国的格林兄弟搜集整理而成。
“白雪公主”、“金鸟”、“生命之水”和“井边放鹅女”等童话名篇伴随了一代又一代人的美丽童
年、少年直到成年。
格林童话问世近200年来，至今被译成世界上100多种文字，而其中的英文译本更是不计其数。
德国格林编著的，王勋、纪飞编译的《白雪公主(插图中文导读英文版)》精选了25篇格林童话故事，
选用世界公认的著名英文译本之一，采用中文导读英文版的形式出版。
在每篇故事的开始部分编译了中文导读，即每篇完整的童话内容采用英文版本，而在每篇童话之前加
入故事的中文概要，目的是使读者通过中文导读了解故事的概况，进而提高阅读英文故事的速度和水
平。
同时，为使读者更好地理解故事内容，书中加入了大量插图。
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章节摘录

版权页：   插图：    When he reached home, his brothers had built themselves a handsome house with their silver
and gold, and were living in clover.He went to see them, but as he came in a ragged coat, with his shabby hat on his
head, and his old knapsack on his back, they would not acknowledge him as their brother. They mocked and said:
"You give out that you are our brother who despised silver and gold, and craved for something still better for
himself. Such a person arrives in his carriage in full splendour like a mighty king, not like a beggar," and they drove
him out of doors. Then he fell into a rage, and tapped his knapsack until a hundred and fifty men stood before him
armed from head to foot. He commanded them to surround his brothers' house, and two of them were to take
hazelsticks with them, and beat the two insolent men until they knew who he was. A violent disturbance broke out,
people ran together, and wanted to lend the two some help in their need, but against the soldiers they could do
nothing. News of this at length came to the King, who was very angry, and ordered a captain to march out with his
troop, and drive this disturber of the peace out of the town; but the man with the knapsack soon got a greater body
of men together, who repulsed the captain and his men, so that they were forced to retire with bloody noses.
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